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§ 14  

Finskspråkiga barns behov av förskoleverksamhet på 
finska 

Beslut 

Stadsdelsnämnden beslutar att bordlägga ärendet. 
 
Ärendet 

I skrivelsen ges förvaltningen uppdraget att kartlägga 

efterfrågan på och behovet av förskoleverksamhet på finska i 

stadsdelsområdet. Dessutom undersöka möjligheten att 

samverka med andra närliggande stadsdelsnämnder för att 

tillgodose behovet av platser på finsk förskola.  

 

I Bosko systemet (som hanterar placeringar av barn i förskolan) 

finns numera uppgifter om andelen barn som önskar 

finskspråkig förskoleverksamhet. Detta förbättrar 

planeringsförutsättningarna för stadsdelsförvaltningarna. Inom 

nämnden bedrivs i dag förskoleverksamhet delvis på finska på 

förskolan Orren på Östermalmsgatan 84. Utöver förskoleplatser 

på Orren erbjuder nämnden verksamhet på finska på en öppen 

förskola i Hjorthagen en gång i veckan. Kartläggningen visar att 

det för närvarande inte finns något behov av att utöka andelen 

finska förskoleplatser i stadsdelen. En aktiv samverkan kring 

finska kulturaktiviteter inom förskola och äldreomsorg pågår 

inom kluster 1, som består av de fyra innerstadsförvaltningarna. 

I klustret ingår utöver representanter från de fyra 

förvaltningarna även Sverigefinska samrådsgruppen. 

Förvaltningen är positiv till ett utökat samarbete i klustret i syfte 

att i ännu större utsträckning samordna resurserna och att skapa 

en rörlighet mellan förvaltningarna. 

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 8 september 2014. 

Dnr 2014-404-1.1. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Therese Carlborg m.fl. (M) föreslog att nämnden 

skulle bordlägga ärendet. Nämnden ställde sig bakom 

ordförandens förslag. 


